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Nieuwe kink in kabel zonnepark Kijfhoek: buren 
voelen zich bedrogen door initiatiefnemers 

Opnieuw is er een kink in de kabel bij de plannen voor een zonnepark 

in het gebied Kijfhoek-Noord. Nadat de initiatiefnemers eerder 

geprezen werden om een prima inspraakprocedure, bleek 

dinsdagavond dat zo'n twintig omwonenden zich bedrogen voelen 

door de initiatiefnemers. 
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Onlangs bleek dat er al een half jaar vertraging opgelopen was doordat de 

gemeente Zwijndrecht, die zelf met het idee was gekomen, zich plotseling 

bedacht dat er misschien toch ook wel andere nuttige dingen gedaan 

kunnen worden in het gebied tussen het rangeerterrein Kijfhoek en de 

Langeweg. Daarop kwam een meerderheid uit de gemeenteraad met een 

initiatiefvoorstel om het zonnepark te redden. 

Zonnepark met natuur 

Dat voorstel (van alle partijen, met uitzondering van VVD en CU-SGP) 

stond dinsdagavond op de agenda van de gemeenteraad. ,,We willen daar 

geen industrie. Sportvelden zien we daar ook niet zitten, want dan krijg je 

te maken met de gevaarlijkste oversteek van Zwijndrecht. Als je een 
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zonnepark met natuur aanlegt, dan is één plus één drie’', stelde Fred Loos, 

fractievoorzitter van Algemeen Belang. 

Voordat hij was uitgepraat, had zich echter al een boze buurtbewoner 

gemeld als inspreker. Volgens hem voelen zijn buren en hij zich verrast en 

bedrogen door de plannenmakers: Coöperatie Drechtse Energie, het bedrijf 

Solar Fields en de Natuur- en Milieufederatie. Zij hadden in meerderheid 

ingestemd met het plan, niet wetende dat de regels van de gemeente 

voorschreven dat er vanuit de woningen 250 meter vrij uitzicht zou blijven: 

,,Daar werd steeds heel vaag over gedaan, terwijl nu blijkt dat die norm 

keihard op papier stond. Ze hebben ons voorgelogen. Wij zijn alle 

vertrouwen in deze initiatiefnemers kwijt’’ 

Veilige zone langs rangeerterrein 

Voorzitter Willy Verbakel van Drechtse Energie is hier verbaasd over. 

Volgens hem is een jaar geleden al aangegeven dat die afstand niet 

haalbaar was. Voor de grondeigenaren is het niet rendabel om hun 

percelen maar gedeeltelijk beschikbaar te stellen: ,,De inspreker heeft vorig 

jaar al aangegeven er een probleem mee te hebben dat die afstand niet 

gehandhaafd wordt, dus dat kan voor hem geen verrassing geweest zijn.’’ 

De inspreker ontkent dat ten stelligste en zegt pas door het initiatief-

raadsvoorstel op de hoogte geraakt te zijn. 

Ik heb dinsdag mensen gesproken van wie ik dacht dat ze 
ingestemd hadden, maar die nu toch bedenkingen bleken te 
hebben 

Willy Verbakel, Voorzitter Drechtse Stromen 

Verbakel gaat ervan uit dat de vertraging er toe geleid heeft dat mensen op 

andere gedachten gekomen zijn. Eerder overlegden de initiatiefnemers 

immers zelf een lijst van betrokkenen die instemden met het mooi in het 

landschap ingepaste zonnepark: ,,Maar ik heb dinsdagavond een paar 

mensen gesproken van wie ik dacht dat ze ingestemd hadden, maar die nu 

toch bedenkingen bleken te hebben.’’ 
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De initiatiefnemers willen nu alsnog met de bewoners om tafel om het 

vertrouwen te herstellen, in de hoop opnieuw draagvlak voor het plan te 

vinden. Dat betekent wel nieuwe vertraging, want op 1 april sluit de 

inschrijving voor de huidige subsidieronde. Drechtse Stromen, Solar Fields 

en Milieufederatie gaan er van uit dat ze een volgende ronde alsnog 

kunnen inschrijven, al betekent dat wel dat ze waarschijnlijk met hogere 

prijzen te maken krijgen. 

Gewoon vergunning aanvragen 

Ondertussen hebben burgemeester en wethouders de gemeenteraad laten 

weten af te zien van het idee om naar andere bestemmingen voor het 

gebied te zoeken. Daarmee wordt het initiatiefvoorstel wat hen betreft 

overbodig en nodeloos vertragend. De initiatiefnemers kunnen gewoon een 

vergunning aanvragen, waarbij rekening gehouden wordt met de wens van 

de meerderheid van de raad. Daarvoor is wel een uitgebreide procedure 

nodig, compleet met een nieuwe inspraakronde. 

VVD en CU-SGP zijn daar bepaald niet enthousiast over. Zij spreken er 

vooral schande van dat de spelregels halverwege de wedstrijd veranderd 

zijn, in een tijd dat de gemeente probeert het vertrouwen van de burger 

terug te winnen. Loos van ABZ spreekt daarentegen van een beperkt 

probleem: ,,Het gaat maar om vier percelen, waar die 250 meter beperkt 

wordt aangetast. Als de bewoners bij die percelen er geen probleem mee 

hebben, wie zijn wij dan?’’ 
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